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BP 石油 2010 校园招聘讨论区 

http://bp.dajie.com/ 

 

我又回来了~网申之路没有止境啊~~~~~~~~~ 

这回是英国石油 BP 的网申，除了 OQ 考虑了一些时候外，其他的都还可以吧~步骤也没有之

前的一些公司多~OQ 就全当是练习英语了~呵呵~ 

 

主要的过程有如下几步： 

（1）申请职位。 

（2）注册/登录。 

（3）上传简历/求职信。 

（4）完善具体信息（联系方式、工作经历、教育背景）。这部分内容是补充之前上传的简历。 

（5）Questions（有 OQ~）。 

（6）确认提交，完毕。 

在正式贴图之前，先把 5 道 OQ 的内容贴出来，供大家参考下~同学们可以先想想看~ 

1. Please tell us why you want to join BP IST Eastern Hemisphere, why you have chosen 

to apply for the Trade Development Program and what you believe you have to offer 

us.(maximum 300 words) 

2. What have you done to develop your experience/konwledge/skills outside the 

academic environment? How will what you learnec be beneficial to BP? Describe what 

you did/learned. How has it helped you now or in the future.(max 3 specific 

examples/300 words) 

3. What do you consider to be your most significant non-academic achievement? This 

should be something which you personally decided to do and worked hard to achieve. 

Describe why you see it as significant and any obstacles you had to overcome.(max 

300 words) 

4. Which of your achievements or experiences best demonstrates strong business 

acumen e.g. by making/saving money, buying or selling goods/services or finding ways 

to improve performance. What was the situation and outcome? What did you do ?(max 

300 words) 

5. List any extra-curricular activities you have been active in 
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(clubs/sports/business ventures/societies/pro.associations). Describe your 

involvement-level of responsibility, length of involvement, notable 

achievements.(max 300 words, no abbreviations) 

 

具体的如下~基本每一步都截图了~ 

（1）点击“Apply”申请职位。 

 

在弹出的窗口中继续 
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（2）如果是新用户，点击“Click here to create a login”注册。 
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（3）注册/登录后，可上传个人简历或求职信。 

 

（4）完善个人信息。 

首先是联系方式。 
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其次是工作经历。 

 

最后是教育经历。 

 

 

 

 

 

                                www.dajie.com                                          5 / 9 
 



www.dajie.com- 中国最先进的大学生互动求职平台                              
 

（5）提交相关附件。（选择） 

 

（6）填写问卷： 

前面还是些基本问题，然后慢慢地 OQ 就出来了~用英文怎样好好表述呢。。。 
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（7）确认。完毕。 
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这是我第一次正式填写 OQ~之前没有填过~真正开始填的时候才发觉，认真起来原来还是有

东西可以说的~怎么着就当做是自我的总结，也是多个练习英语的机会~ 

不断 update 自己的简历~不断的网申~ 

祝各位同学网申快乐啊~快快找到工作~早点展翅飞翔~ 


